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Alle gemeenten hebben toegezegd om voor eind januari 2017 te voldoen aan de Baseline 
Informatiebeveiliging Nederlandse Gemeenten. 
Hoe is het op dit moment gesteld bij onze gemeente? 1

Het Amerikaanse ministerie heeft hackers uitgedaagd het Pentagon te hacken.

Dat gaat erg ver maar ook wij willen aangeven dat wij ons zorgen maken over de digitale 
veiligheid en de privacy.

Ook wij als raadsleden ontvangen weleens spam en spookfacturen.
Als dit wordt geopend levert dat dan gevaar op voor onze gemeente?  2

Op 1 januari jl. is de wetgeving m.b.t. datalekken in werking getreden. Datalekken moeten 
tijdig gemeld worden. Is onze gemeente hier ook op ingesteld?  3

Welke maatregelen zijn of worden hiervoor genomen? 4


